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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  15. januar 2018 Tidspunkt:  17:00 - 19:30 

 

Sted: Det lyserøde kabinet 

(lok. v/madkundskab) 

Møde indkaldt af: PKO, LT 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: LT 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, Johni Christensen, Tina 
Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, Lasse Bay Jensen, elevrep: TJ, MP, TB, 
LT,  
Afbud fra TJ og i stedet indtræder KB som suppleant. 

 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd/(5 min.), information. 

Til orientering Elevrådet fortæller fra deres elevrådsmøde  
TILBAGEMELDING VEDRØRENDE GALLAFEST; 

• Dato er ændret til torsdag den 22 februar, uge 8.  

• Billetpris 50,-kr. egenbetaling 

• Buffet - Brød, tunmousse, pastasalat, kylling, frikadeller, kartoffelsalat.  
• (De har ikke regnet ud hvor mange der skal komme for at festen kan løbe 

rundt) 
• På dagen deltager alle overbygningselever med forberedelse af festen i 

skoletiden. Den almindelige skoledag frafalder derfor.  
• De har ønsker om lotteri, --> lodsedler skal koste 10,-kr -> til gavekurve 

mm. 

• De ønsker at få taget parbilleder.  
• To dommere --> konge / dronning --> på tøj 
• Vagter--> holde andre ude, alkohol, rygning samt andre elever 
• Elever der er påvirket af alkohol vil forældrene blive kontaktet så de kan 

hente deres børn. 
• Festen afholdes fra 17.00- 21.30 ? 

 
• STATUS PÅ FÆLLESRUMMET; 
• Pt. står det lidt på pause, da de lovede sofaer ikke er tilgængelige før efter 

sommerferien 2018. 
 

• TILBAGEMELDNING PÅ EVENTUELLE SAMLINGER; 
• Der er enighed om at man IKKE gider fællessamlinger. Især 9 klasse er 

negative.  
• Lisbeth ridser ideer op for hvad disse fællessamlinger kan indeholde.  
• Måske medindflydelse til indholdet kan gøre en forskel? 

Konklusion(er): TB laver et indlæg om ønske om gratis sofaer på Intra, evt. med billeder.  
CK snakker  i samarbejde med elevrådet om  medindflydelse fra eleverne-> hvad 

vil de gerne at samlingerne skal indeholde?   

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

2. Emne:  Nyt fra SFO (5. min) 

Til orientering SIDSTE NYT FRA SFOÉN; 
• Der er en fast spilledag med diverse spil 
• SFO 2 er åbnet, --> 3 kl. må være i den 2 dage om ugen 
• Der skal snarest afholdes Talentshow, hvor forældrene bliver inviteret.  
• De påtænker at Talentshow skal afholdes en gang årligt.  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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3. Emne:  Udarbejde høringssvar - Inklusionsstratgi 

Til debat På mødet udarbejdes der punkter der skal indskrives i høringssvar 

Punkt 0;  
• Ros til dem der har udarbejdet en Pixi-udgave, hvor  

der er fokus på dét der fungerer, og det man gerne vil have mere af. 
Punkt 1; 

•  Positivt at man er fleksibel ift. procentsatser, idet man er indstillet på at 

vurdere ud fra det egentlige behov.   
Punkt 2; 

•  Stærke børnefællesskaber har været et buzz-word ift. inklusion. Alle børn 
har brug for at være del af stærke børnefællesskaber. 
Denne opgave kan ikke løses kun med et eventuelt holdningsskifte hos det 
faglige personale, men det er i høj grad en også et spørgsmål om antallet af 

"varme hænder". Der er et ønske om at vi på sigt kan få en lille specialklasse 
(primært fra 0-3kl.), for på den måde at styrke det lokale 
børnefællesskab. Det er ment som opponent til den nuværende situation, 
hvor man kører inklusionsbørn væk fra deres lokale børnefællesskab ( SFO, 
idrætsforeninger, legekammerater mm.) Vi har planlagt 
forældrearrangementer i foråret 2018 med henblik på at gøre både forælder 
og elever skoleparate så de kan "lære at gå i skole". 

Både personale og ledelse har et ressourceskabende børnesyn på 
Firhøjskolen.  
Punkt 3;  

• Der kan ikke altid leves op til den vekselvirkning i undervisningen som der 
opfordes til i Folkeskolereformen, eftersom den gruppe elever ikke trives 
optimalt i anderledes situationer. Denne gruppe af elever trives bedst i 
stærkt strukturerede situationer.  

• Økonomien følger eleverne, -> kan midlerne bruges bedre end de bliver nu?  
Måske kan vi udvide med en lille specialklasse, hvori man samtidig styrker 
det lokale børnefællesskab. Vi satser på tidlig indsats i indskolingen.  
Punkt 4; 

• Det er vigtigt at man ikke flytter inklusionsmidlerne fra almene skolerne . 
Punkt 5; 

• Ingen kommentarer 
Punkt 6; 
Ingen kommentarer 
Punkt 7; 

• Vi støtter op om tiltag som socialfag, og ønsker en "light-udgave" af 
socialfag ude på skolerne, så alle har den samme viden. Det kan være dem 
der har været på socialfagsuddannelse. 

•  Vi gør opmærksom på at det ikke er optimalt konstant krav om 
efteruddannelse og deltagelse i kurser, da antallet kan være til forhindre for 
at man når at implementere det i dagligdagen.  
Punkt 8;  

• Vi oplever det som meget positivt at socialrådgivere og psykolog er mere 
tilstede på skolen, med en dag fast om ugen.  

• Vi anbefaler at fx skolekonsulenten er en uge på hver skole, fremfor nu, hvor 

vi skal ringe og aftale møder med dem. På den måde kan vi mindske 
administrationstiden, og øge tilgængeligheden for lærere og pædagoger. 

• Punkt 9; 
• Vi er meget tilfredse med den nye ordning, og hermed muligheden for 

månedlig visitation.  
 

  

Konklusion:  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

4. Emne:  Skolebestyrelsesvalg 

Til debat: Hvornår! Film mv. og herunder snakker vi om fremlæggelse af bestyrelsens 
årsberetning. 

Hvordan! 
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Fra "skole og forældre" 

Forslag til tema på næste skolebestyrelsesmøde: 

Skolebestyrelsesvalg 2018 

• Drøftelse af hvordan skolebestyrelsen synliggør sit arbejde. 

• Evt. nedsættelse af arbejdsgruppe. 

• Skrive til kommunalbestyrelsen og forvaltningen om at få elektroniske 

valg eller få afklaret, hvor der gives mulighed for det og hvad det 

betyder (evt. sammen med de andre skolebestyrelser i kommunen, eller 

samme skrivelse fra alle skolebestyrelser). 

http://skole-foraeldre.dk/sektion/skolebestyrelsesvalg-2018 
Konklusion(er):   

Handlepunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Rykket til næste gang   

•    

•    

•    

•    

•    

   

 

 

5. Emne:  Orientering om kvalitetsrapport 

Til orientering  

Konklusion(er): Udsættes til næste gang.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

 

6. Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering DEBAT om mobilfri-skole fra start til slut; 
• Der er bred enighed om at det kan blive godt.  
• Der er samtidig enighed at i så fald, at ordningen bliver sat i værk, så SKAL 

den overholdes snorlige af ALLE! 
Konklusion;  

Vi sætter det i værk i overbygningen. 
Sanktionsmulighed; 
 Mere stram end den der er nu.  
Mobiltelefon hentes ved skoledagens slutning 

 

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Næste mødedato: 26. februar 2018   

•    

•    

•    

•    

•    
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